
PROTOKÓ£ 
z XLI / nieplanowanej /  sesji Rady Gminy 

            odbytej w dniu 15 paêdziernika 2010 r 
Ad.1 i 2 
Otwarcie obrad sesji , stwierdzenie quorum. 
Pan Henrym Mazur przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów po stwierdzeniu quorum dokonaù  
otwarcia obrad nieplanowanej sesji dziêkuj¹c radnym za przybycie. 
Lista obecno�ci radnych stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu. 
Ad.3. 
Informacja n/t porz¹dku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Informacja n/t porz¹dku. 
4. Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a) zmiany w uchwale bud¿etowej na 2010 rok. 
b) wprowadzenie zmiany do uchwaùy bud¿etowej Gminy Marciszów na 2010 rok 
c) zatwierdzenie wprowadzonych zmian w Planie Odnowy Miejscowo�ci Marciszów na                 

lata  2010-2018. 
d) zatwierdzenie wprowadzonych zmian w Planie Odnowy Miejscowo�ci Sêdzisùaw na  
         lata 2010-2018 . 
5.     Zakoñczenie obrad. 

Innych propozycji i uwag do zaproponowanego porz¹dku obrad nie wniesiono, przyjmuj¹ porz¹dek 
jednogùo�nie. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmian w uchwale bud¿etowej gminy na rok 2010. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa szczegóùy zmian 
do zmian w uchwale bud¿etowej Gminy Marciszów informuj¹c, ¿e nale¿y zmniejszyã dochody ze 
sprzeda¿y mienia, poniewa¿ nie zostan¹ one wykonane tak jak zaplanowano,  
W zwi¹zku  z tym zostaje wyciête z rozdziaùu  o�wietlenie ulic, placów i dróg  na ul.Gùównej w 
Marciszowie. Ponadto poinformowaùa, ¿e w dniu dzisiejszym zostaù rozstrzygniêty przetarg na 
obwodnicê w Sêdzisùawiu na, któr¹  byùo zaplanowane 140 tysiêcy niestety przetarg poszedù o 28 
tysiêcy wy¿ej od planowanych �rodków na ten cel. W zwi¹zku z czym s¹ dwa wyj�cia albo 
zrezygnowaã z dotacji na usuwanie skutków powodzi w kwocie 100 tysiêcy, albo przeznaczyã z 
wùasnych �rodków  28 tysiêcy  i realizowaã zadanie. st¹d  propozycja  zwiêkszenia �rodków na to 
zadanie. 
Rada Zofia Wesoùowicz z Sêdzisùawia  
Zwróciùa siê z zapytaniem jakiego odcinka obwodnicy maùej bêdzie dotyczyùa naprawa. 
Do wyja�nienia zostaù poproszony pan Jacek Popardowska pracownik referatu Infrastruktury i 
Inwestycji Urzêdu Gminy informuj¹c, ¿e dotyczy to naprawy  I etapu drogi powiatowej do 
zawalonego przepustu w Sêdzisùawiu. 
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê z zapytaniem kiedy rozpocznie siê naprawa drogi nad Bobrem w Cichanowicach. oraz 
zwróciù siê z pro�b¹ o wykoszenie cmentarza w Cichanowicach.  
Pan Popardowski odpowiedziaù, ¿e droga bêdzie do koñca miesi¹ca wykonana , natomiast 
wykoszenie cmentarza zgùosi do zarz¹dcy, bo to jego zadanie. 
Innych uwag i zapytañ nie  zgùoszono 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy, który zostaù  poddany 
gùosowaniu 
Rada jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 2 do protokoùu. 
 - projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmian do uchwaùy bud¿etowej gminy    
   Marciszów  na rok 2010. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa ze szczegóùami zmian, które dotycz¹ nowego brzmienia zaù¹cznika 
Nr 13 Limitu wydatków Gminy Marciszów na lata 2010 � 2012, który jednocze�nie stanowi 
zaù¹cznik nr 1 do powy¿szej uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
 

id24581609 pdfMachine by Broadgun Software  - a great PDF writer!  - a great PDF creator! - http://www.pdfmachine.com  http://www.broadgun.com 



-2- 
Pan Przewodnicz¹cy Rad Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy, który zostaù poddany gùosowaniu. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 3 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia wprowadzonych zmian w Planie Odnowy  
  Miejscowo�ci Marciszów. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia wprowadzonych zmian w Planie Odnowy  
  Miejscowo�ci Sêdzisùaw. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Marta Kwiecieñ pracownik Referatu Integracji Europejskiej 
Urzêdu Gminy zapoznaùa radnych ze zamianami w Planie Odnowy Miejscowo�ci Marciszów i 
Sêdzisùaw / poniewa¿ dotycz¹ tego samego/ , które polegaj¹ na wprowadzeniu opisu i 
charakterystyki obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspakajania potrzeb mieszkañców, 
sprzyjaj¹cych nawi¹zaniu kontaktów spoùecznych, ze wzglêdu na ich poùo¿enie oraz cechy 
funkcjonalno-przestrzenne na podstawie zmiany Rozporz¹dzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi z dnia 14 lutego 2008 r w sprawie szczegóùowych warunków i trybu przyznawania pomocy 
finansowej w ramach dziaùania �Odnowa i rozwój wsi� objêtego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich 2007-2013.Poniewa¿ projekty uchwaù dotycz¹ identycznych sprawa pan Przewodnicz¹cy 
Rady Gminy zaproponowaù gùosowanie tych projektów uchwaù blokiem. Radni nie wnie�li 
sprzeciwów.Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekty uchwaù , które stanowi¹ zaù¹czniki 4 
i 5 do protokoùu. W zwi¹zku z peùnieniem przez Pani Krystynê Magda funkcji Przewodnicz¹cej 
Gminnej Komisji Wyborczej zapoznaùa radnych z tre�ci¹ zmian dot.skùadania wniosków na 
kandydatów na radnych dot. wpisywaniu dwóch imion we wnioskach.  
Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Zwróciù siê do Skarbnika Gminy z zapytaniem czy czùonkowie Rady Soùeckiej mog¹ zakupiã  
wyposa¿enie do �wietlicy m.in. talerzy, talerzyków itp. 
W odpowiedzi pani Skarbnik poinformowaùa radnego, ¿e czùonkowie Rady Soùeckiej , czy soùtys 
nie mog¹ dokonywaã takich zakupów, poniewa¿ jest od tego upowa¿niony pracownik Urzêdu 
Gminy, i ten pracownik mo¿e realizowaã te zakupy w kontakcie z Rada Soùeck¹.Przypomniaùa te¿, 
¿e bud¿et realizuje siê przez caùy rok, a jest tak, ¿e s¹ zalegùo�ci choãby za drogê w Domanowie 
Urz¹d Marszaùkowski zalega Gminie 65 tysiêcy wiêc s¹ te¿ utrudnienia. Dlatego Gmina musiaùa 
zapùaciã z wùasnych �rodków, a tym czasem s¹ pilniejsze wydatki.Radny zasygnalizowaù 
konieczno�ã umycia nowo wstawionych okien w �wietlicy do czego niezbêdna jest drabina, a której 
nie maj¹, ponadto stwierdziù, ¿e jako�ã tych okien/ nie mo¿na otworzyã /  jest fatalna i trzeba skakaã 
po drabinie. 
Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e na dniach drabina zostanie zakupiona. 
Radny zgùosiù te¿ zùy stan drogi w Domanowie , która zostaùa wùa�nie odebrana z czego mieszkañcy 
siê ciesz¹ , jednak pojawiùy siê problemy o czym zgùaszaù Wójtowi Gminy. 
Brak jest studzienki ,co powoduje, ¿e woda pùynie po nowej drodze i wiadomo , co bêdzie w zimie, 
a przecie¿  wszyscy pamiêtaj¹ ile problemów byùo z mieszkaj¹cym przy niej mieszkañcem, a¿eby 
doszùo do tego remontu. Radny wyraziù te¿ niezadowolenie z tego powodu, ¿e nie zostaù 
poinformowany o odbiorze przebudowy tej drogi, tym czasem Wójt prosiù wcze�niej radnego o 
zapisywanie wszystkich wykonywanych tam prac, co radny czyniù ale nikt  radnego nie powiadomiù 
o odbiorze. Ponadto most na drodze zostaù poprawiony ale nie ma barierek , a korytka wùo¿ono w 
miejscu gdzie mieszkaniec ma wjazd , równie¿  brak przepustów powoduje, ¿e mieszkaniec nie 
mo¿e otworzyã drzwi do stodoùy , poniewa¿ leci tam woda  czy  tak  powinno byã.Radny jest 
zdania, ¿e to dlatego , i¿ projekt zostaù wykonany bez udziaùu mieszkañców st¹d takie perypetie. 
Ponadto radni otrzymali projekt uchwaùy w spr.wysoko�ci podatku od nieruchomo�ci na 2011 rok 
celem przeanalizowania go do nastêpnej sesji. Radni zwrócili siê z zapytaniem o cenê ¿yta , na co 
Skarbnik Gminy poinformowaùa i¿ bêdzie ona 15 pa¿dziernika i zostanie dostarczona wszystkim 
radnym. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù zamkniêcia 
obrad sesji. 
Protokoùowaùa                                                                                                       Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                                                          Henryk Mazur  
Insp.d/s Rady Gminy 


